
Protokół Nr 45/2022

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 14 stycznia 2022r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.

2.

3.

4.

Tobiasz Świniarski - Przewodniczący;
Artur Juhnke - Zastępca Przewodniczącego;
Jadwiga Bukolt - Członek;
Anna Miczko - Członek;

oraz zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
Kierownik Referatu Spawa Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Informacja z działalności Stowarzyszenia ,,Duże Różowe Słońce?;
3. Opinia w sprawie projektu uchwały zrnieniającej uchwałę dot. powołania Komisji

Statutowej i Pomocy Społecznej ;
4. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę dot. powołania Komisji

Rolnictwa, Leśnictwa i Óchrony Środowiska;
5. Opinia w sprawie przyjęcia repatriantów;
6. Opracowanie sprawozdania z działalności z prac Komisji za 2021r.;
7. Zatwierdzenie protokołów z dwóch posiedzeń Komisji;
8. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja przyjęła do wiadomości informację z działalności Stowarzyszenia ,,Duże
Różowe Słońce? przesłana członkom Komisji drogą elektroniczną (informacja stanowi
załącznik do niniejszego protokołu);

Komisja przyj«ła przedstawiona inforrnację do wiadomości.

Ad.3. Sekretarz Gminy przedstawił Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zrnieniającej
uchwałę w sprawie powołania Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej. Nadmienił, że w
projekcie uchwały jest jedno miejsce wykropkowane, oczekujące na powołanie w miejsce
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radnego, którego mandat wygasł. Dodał, że podczas Sesji Rada Miejskiej zadecyduje o
uzupełnieniu składu Komisji.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Sekretarz Gminy przedstawił Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
uchwałę w sprawie powołania Komisji -Rolni'ctwa, Leśnictwa -i Ochrony Środowiska.
Nadmienii że w projekcie uchwały jest jedno miejsce wykropkowane, oczekujące na
powołanie w miej sce radnego, którego mandat wygasł. Dodał, że podczas Sesji Rada Miejskiej
zadecyduje o uzupełnieniu składu Komisji.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich poinformowała, że wpłynęło pięć wniosków
obejmujące dwanaście osób. Przypomniała, że w świetle ustawy o repatriacji w przypadku
przy3ęcia repatrianta gmina powinna mu zapewnić wyposażony lokal mieszkalny i ponosić
koszty utrzymania przez okres nie krótszy niż 2 lata. Zaznaczyła, że obecnie w gminie oczekuje
55 osób na przydzielenie lokali mieszkalnych.

Komisja zaopiniowała przedstawione wnioski jednogłośnie negatywnie.

Ad.6. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2021 r.

Ad.7. Pani Miczko poinformowała, że rozmawiała ze wszystkimi członkami Komisji i
Sekretarzem Gminy, wszyscy potwierdzili, że był na Komisji wskazany przez nią temat,
dlaczego nie ma tego w protokole ani na nagraniu z posiedzenia Komisji. Na posiedzeniu
Komisji Pani Bukolt była rekomendowana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej do składu
Komisji, jest to bardzo ważna sprawa, a tego nie ma w protokole. Pan Świniarski powiedział,
że odsłuchał nagranie z posiedzenia Komisji, na nagraniu nie ma tematu wskazanego przez
Panią Miczko, pamięta że temat był poruszony, być może było to na innym posiedzeniu
Komisji. Sekretarz Gminy powiedział, że parnięta, że temat był poruszony, ale nie jest w stanie
stwierdzić, czy to było na posiedzeniu Komisji, czy na jakirnś innym forum. Dodał, że nagranie
z posiedzenia Komisji jest w całości, w ciągłości, nie ma możliwości ingerencji, nagranie jest
do dyspozycji dla członków Komisji. Jeśli jest taki materiał, obejmuj ący otwarcie i zakończenie
posiedzenia Komisji, to te rozmowy musiały być prowadzone poza nią. Jeśli tematu nie ma w
nagraniu, to nie może go być w protokole, nawet jeśli radni tak przegłosują. Pan Juhnke
potwierdził, że rozmowy na wskazany temat były, pamięta to. Pani Bukolt potwierdziła
natomiast, że mowa o jej kandydaturze była na pewno na posiedzeniu Komisji Statutowej, byl
chyba wtedy także Sekretarz Gminy, potem jej kandydatura została odrzucona. Pan Lesinski
powiedzial że kandydatura Pani Bukolt została wycofana, bo były ustalenia że dobieranie do
komisji będzie po wyborze nowego radnego. Pani Miczko powiedziała, że Pan Lesinski jako
Przewodniczący Rady Miejskiej rekomendował Panią Bukolt, a o wycofaniu jej kandydatury
dowiedziała się, kiedy podawała projekty uchwał na wspólnym posiedzeniu, nie wie gdzie i kto
wycofał tą kandydaturę. Dodała, że nie zatwierdzi tego protokołu. Pani Bukolt powiedziała, że
parnięta co mówił wtedy Przewodniczący Rady Miejskiej, zarekomendował jej kandydaturę.
Pan Lesinski stwierdzil że nie pamięta, czy to było podczas posiedzenia Komisji Statutowej.
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Pan Juhnke, w związku z tym, że jest potwierdzenie, że rozmowy w sprawie kandydatury Pani
Bukolt się odbyły, są wprawdzie rozbieżności, gdzie i kiedy to było - zasugerował, aby
powrócić to tematu po zatwierdzeniu protokołów z posiedzeń wszystkich Komisji, być może
to było pomszone na jakiś innym posiedzeniu. Pan Świniarski potwierdził, że Pan I?,esinski
rekomendował Panią Bukolt, nie ma tego na odsłuchanym nagraniu z posiedzenia Komisji
Statutowej, być może rzeczywiście było to na innym posiedzeniu.

Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w miesiącu
grudniu 2021r.

Protokół z miesiąca listopada zostanie poddany procedowaniu na nast«;pnym posiedzeniu
Komisji.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący
zakończył posiedzenie.
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